

《单词百科:disseminative是什么意思?disseminative怎么发音?disseminative的解释和用法》

英语单词disseminative是什么意思?disseminative怎么读?disseminative怎么发音?简答网为您整理了disseminative的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



disseminative怎么读

disseminative的读音:[d 'sem ne t v]

disseminative的意思

1、adj.散布的，传播的;

disseminative的近义词

1、diffusing v. (使光)模糊，漫射，漫散(diffuse的现在分词); (使)扩散; (使)弥漫; (使)传播;

2、diffusive adj.散布性的，扩及的，普及的；

3、dispersive adj.分散的，弥散的，色散的；

disseminative的双语例句

1、Next, the paper sums up the disseminative process of Japanese and Korean scary movies, point out the reason of their success and summarizes that highly valuing china market has contributed to the success of their international communication.

接下来论述了日韩恐怖电影跨国传播的过程，分析了其为什么能成功地进行跨国传播并指出对中国市场的开发是其获得成功的重要原因。

2、The Disseminative Function of Problem News

论问题新闻的传播功能

3、At the disseminative stratum, from that as a popular culture for the urban masses to that as a political culture for primarily the proletariat and the laboring people.

在传播上，从以城市市民为主要对象的流行文化转变为面向以无产阶级和劳动人民为主体的政治文化。

4、Hence, according to the relationship between social dissemination and mass sports, it will more effectively promote the mass sports by making some specific disseminative principles.

根据社会传播与群众体育流行的关系，确定具有针对性的传播原则，将会更好地促进群众体育的流行。

5、Form the scientist community of the society, the part analyzed their comprehension about science and the target, the main disseminative subject, the disseminative content, the disseminative ways and the receptor of popular science.

论文从中国科学社这一特定的科学家团体的特征入手，分析了中国科学社关于科学本质的理解、关于科普目的、传播主体、受众、传播内容和途径方式等一系统科学普及的思想和观点。

6、Conclusion Strengthening the government commitment, improving the service of the medical health, enlarging the disseminative degree of the TB prevention and control and enhancing the community's self-health mentality are the keys to reduce the rate of consultation delay.

结论加强政府承诺，改善医疗卫生服务，加大结核病防治宣传力度，增强群体自我保健意识，是降低就诊延迟率的关键。

7、Literary advertisement is of much importance in that it helps people know about the informational communication and disseminative consciousness of literary journals, the strategy of journal orientation, the central issues at certain time as well as the operation of journalistic market.

从文学广告可以见出文学期刊的信息交流与传播意识、期刊的定位策略、期刊在一定时期的热点、期刊市场运作的情况。

以上是简答网为您整理的disseminative怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于disseminative的用法、disseminative的释义、disseminative的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/disseminative>

